
آغاز عملیات اجرایی دو پروژه آبرسانی شهرستان 
دالاهو با اعتباری هزار و ۵۰ میلیارد ریالی

كرمانشاه – ليلا حياتي:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمانشاه از آغاز دو عملیات آبرسانی در شهر ریجاب و ۳۹ روستای 

شهرستان دالاهو با اعتباری بالغ بر هزار و ۵۰ میلیارد ریال خبر داد.
علیرضا کاکاوند در حاشیه آغاز عملیات اجرایی دو پروژه آبرسانی 
شهرستان دالاهو، به خشکسالی بی سابقه استان در سال گذشته و 
امسال اشاره کرد و گفت: همین امر باعث شده است عمده منابع تامین 
آب در سطح استان خشک شده و یا در حال خشک شدن باشند، 
متاسفانه این مسئله در شهرستان دالاهو به دلیل اینکه یکی از مناطق 
ضعیف استان از نظر منابع تامین آب شرب محسوب می شود نمود 
بیشتری دارد و اکثر روستاها آن در حال حاضر با تانکر سیار آبرسانی 

می شوند.
کاکاوند به اقدامات انجام شده توسط شرکت آبفا استان در راستای 
کاهش مشکلات آب شرب شهرستان دالاهو اشاره کرد و افزود: سه 
حلقه چاه در این منطقه حفر شد که متاسفانه به نتیجه نرسید و به 
همین دلیل شرکت آبفا استان تنها راه رفع این مشکل را برداشت آب 
از سدآزادی دانست که با پیگیری های نماینده مردم شهرستان در 
مجلس شورای اسلامی، فرماندار شهرستان، امام جمعه شهر کرندغرب 
و همراهی همکاران ما در شرکت آب منطقه ای مجوز برداشت ۳۰ لیتر 
بر ثانیه آب از پایه سد آزادی اخذ گردید و قرارداد آن هم در قالب طرح 

محرومیت زدایی با سپاه پاسداران منعقد شد.
وی اعتبار اولیه این طرح در سال ۱۴۰۰ را ۴۰ میلیارد تومان 
اعلام کرد و خاطر نشان ساخت: اعتباری در حدود ۶۰ میلیارد تومان 
نیز در سال ۱۴۰۱ برای پروژه آبرسانی به ۳۹ روستای شهرستان در 
نظر گرفته شده است که امیدواریم در یک بازده زمانی کوتاه مدت بتوان 
پروژه را به سرانجام رساند و برای همیشه مشکل کمبود آب شرب این 

روستاها را مرتفع ساخت.
این مقام مسئول به پروژه آبرسانی دیگر شهرستان در شهر ریجاب 
اشاره کرد و گفت: شهر ریجاب با جمعیتی بالغ بر ۵ هزار نفر سالها با 
مشکل کمبود آب شرب مواجه بود، با پیگیری هایی که از سال گذشته 
انجام شد از محل اعتبارات تنش آبی مبلغی در حدود ۵ میلیارد تومان 
جهت تکمیل خط انتقال چشمه به تصفیه خانه آب این شهر تخصیص 
داده شد که امیدواریم تا اواسط تابستان این پروژه به بهره برداری برسد 
و اهالی شهر ریجاب و سه روستای تابعه آن از نعمت آب شرب پایدار 

بهره مند شوند.
مدیرعال شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه در پایان سهم 
این استان از طرح جهاد آبرسانی را ۳۴۹ روستا عنوان کرد و ادامه داد: 
قرارداد آبرسانی به این روستاها با قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( بسته 
شد و در مرحله دوم با مطالعات انجام شده اعتباری نزدیک به ۵۰۰ 
میلیارد تومان برای تکمیل پروژه فوق مشخص گردید که درخواست 
مصوب نمودن آن به شرکت مهندسی داده شده است که امیدواریم 
باتجمیع این پروژه ها بتوان شاخص بهره مندی آب روستایی در استان 

کرمانشاه را به ۹۵ درصد برسانیم.

رئیس کل دادگستری استان کردستان خبر داد :

 ورود دادگستری استان کردستان 
به موضوع ساختمان های ناایمن

دستگاه  برخورد جدی  بر  حسینی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
قضایی استان با متخلفین در عرصه ساخت و سازهای فاقد استحکام و 
ناایمن در استان تاکید کرد.به گزارش روابط عمومی دادگستری استان 
کردستان ، رئیس کل دادگستری استان کردستان با اعلام این خبر 
، اظهار داشت : با عنایت به تاکیدات ریاست معظم قوه قضاییه در 
باب صیانت از حقوق عامه و با توجه به حادثه ساختمان متروپل ، 
دادگستری استان به مقوله احیاء و صیانت از حقوق عامه و مبارزه و 
برخورد جدی با هرگونه فساد و رانت در مدیریت شهری استان ورود 
نموده است .حجت الاسلام حسینی افزود : دادستانی مرکز استان و 
همچنین اداره کل بازرسی استان موظف شده اند تا با شناسایی ساخت 
و سازهای غیرمجاز و فاقد استحکام و مغایر با ضوابط و مقررات فنی و 
شهرسازی به شدت جلوگیری نموده و بدون هرگونه اغماض و مسامحه 

با متخلفین برخورد نماید.
وی تاکید کرد : اخیرا با دستگیری و انهدام شبکه سازمان یافته 
ساخت و سازهای غیرمجاز در شهرستان سنندج ، برخورد با متخلفین 
این حوزه شدت بیشتری یافته و به دادستان مرکز استان ماموریت داده 
شده تا با فوریت ضمن شناسایی ساختمانهای ناایمن و فاقد استحکام 
به ساکنین آنها اخطار داده شود و پرونده های مربوطه در شهرداری و 
کمیسیونهای ماده ۱۰۰ سریعا بررسی و نتیجه اقدامات را ظرف یک 

ماه گزارش نمایند. 
رئیس کل دادگستری استان کردستان همچنین افزود : به معاونت 
عمرانی استانداری هم اعلام شده که به شهرداری های استان ابلاغ شود 
تا ضمن بررسی سازه ها و ساختمان های استان، در صورتی که برای 
شهروندان خطراتی محتمل است و یا آن سازه ها ناپایدار هستند، در 

کمترین زمان رفع خطر شود.

پاسخگویی سرپرست شرکت توزیع برق استان 
گلستان به مخاطبان با حضور در مرکز ارتباط 

مردمی سامد
به  گلستان  استان  برق  توزیع  شرکت  سرپرست  پاسخگویی 
مخاطبان با حضور در مرکز ارتباط مردمی سامد مهندس سید احمد 
برق  توزیع  شرکت  مدیران  و  معاونین  همراه  به  سرپرست  موسوی 
استان گلستان با حضور در مرکز سامانه الکترونیکی ارتباط مردم و 
دولت )سامد( استان به صورت تلفنی مستقیما با مردم فهیم به گفتگو 
پرداخت و درخواست های آنان را مورد رسیدگی قرار داد.مهندس سید 
احمد موسوی سرپرست به همراه معاونین و مدیران شرکت توزیع برق 
استان گلستان با حضور در مرکز سامانه الکترونیکی ارتباط مردم و 
دولت )سامد( استان به صورت تلفنی مستقیما با مردم فهیم به گفتگو 

پرداخت و درخواست های آنان را مورد رسیدگی قرار داد.

 افزایش پایداری شبكه برق کلاله 
جهت گذر از پیك برق

:بدنبال  گفت  گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  سرپرست 
ولتاژهای متعدد در حوزه  مشکلات احصاء شده در خصوص ضعف 
شهرستان کلاله ، که ناشی از سرقت های بی رویه طی یکسال اخیر 
بود با برگزاری مانور دو روزه شبکه های برق سرقت شده ترمیم گردید.
سید احمد موسوی سرپرست شرکت توزیع برق گلستان در گفتگوی با 
خبرنگاران گفت: با بررسی و برنامه ریزی های صورت گرفته در ابتدای 
سال پس از تامین لوازم و تجهیزات با استفاده از ظرفیت نیروهای 
شرکت توزیع نیروی برق در یک اقدام جهادی با بسیج همکاران سطح 
استان ،بیش از ۳۳کیلومتر از شبکه های برق ترمیم یافت که با ترمیم 
و بهسازی، پایداری شبکه نیز افزایش می یابد.وی با اشاره به تشکیل 
۱۵اکیپ از ۱۵ امور اجرایی شهرستانهای استان و مدیران و کارشناسان 
ستادی؛ افزود : با اعزام وسایل نقلیه مورد نیاز ازجمله بالابر و سایر لوازم 
و تجهیزات طی چند روز اخیر که اوج فعالیت در روزهای ۱۹و ۲۰ 
خرداد رقم خورد اشکالات رفع و برق نقاط مختلف شهرستان تقویت 
گردید.موسوی اضافه کرد : در طول این مانور شبانه روزی ۲۸۸۰ نفر 
ساعت کار و ۳۳کیلومتر میزان شبکه سازی صورت پذیرفت.سرپرست 
شرکت توزیع نیروی برق استان گفت : از مشترکین گرامی درخواست 
با رعایت مدیریت  تا خدمتگزاران خود در صنعت برق را  می گردد 
مصرف برق بیش از پیش یاری رسانند تا ان شاالله بتوانیم در خدمات 
رسانی مطلوب انجام وظیفه نماییم .موسوی در پایان از مردم فهین 
گلستان خواست تا در صورت برخورد با افراد سارق سودجو که با سرقت 
سیمهای برق رفاه مردم منطقه را در این ایام گرم تحت شعاع قرارمی 
دهند ، موارد را به ۱۱۰ پلیس و یا ۱۲۱ اتفاقات شبکه و شماره شبکه 
های مجازی و پیام رسان دفتر حراست ۰۹۰۳۲۹۰۰۸۱۹ و تلفن ثابت 

۳۲۲۴۰۶۰۲-۰۱۷ اطلاع رسانی نمایند.

خبرخبر

مدیرعامل  – وحيد خوش زرع:  آذربایجان شرقی 
شرکت برق منطقه ای آذربایجان با اشاره به اهداف و برنامه 
های آینده این شرکت گفت: با تدابیری که در دولت فعلی 
اتخاذ شده، توسعه خطوط انتقال و فوق توزیع از ضرورت 

های منطقه آذربایجان شمرده می شود.
توسعه  کرد:  اظهار  خبر  این  اعلام  با  زاده  اسماعیل 
تولیدات پراکنده به ویژه نیروگاه های خورشیدی و مقیاس 
کوچک با سرمایه گذاری های بخش خصوصی و حمایت های 
از دیگر برنامه های مهم  بخش دولتی طی دو سال آینده 

این شرکت می باشد.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای آذربایجان در حاشیه بازدید از شرکت پارس ساختار با اشاره به توانمندی های 
این شرکت به عنوان تنها شرکت EPC  کار و رتبه یک وزارت نیرو در شمالغرب کشور گفت: بایستی از بنیانگذار و 

مدیران این شرکت دانش بنیان و موفق بابت اختراع و تولید دکل های تک پایه بتنی قدردانی کرد.
وی با بیان اینکه دکل های بتنی تک پایه خودایستا مزایای منحصر بفرد و متمایزی را دارا هستند، افزود: استفاده 
از این دکل ها در پای برج فضای کمتر و حریم خط انتقال کمتری از زمین را اشغال می کنند و خوشبختانه از بابت 

عدم وجود سرقت قطعات و تصادفات نیز امنیت خاطر بالایی دارند.
تولیدی جهت  و  از همراهی مدیران واحدهای صنعتی  با قدردانی  آذربایجان  برق منطقه ای  مدیرعامل شرکت 
همراهی برای گذر از زمان پیک بار مصرف برق گفت: امسال تدابیری اتخاذ شده که ان شاالله تابستانی بدون خاموشی 

داشته باشیم.
EPC کار شمال  لازم به ذکر است شرکت پارس ساختار با سابقه ای قریب به چهار دهه فعالیت تنها شرکت 
غرب ایران می باشد که تولید انواع دکل های بتنی و فولادی فوق توزیع و انتقال نیروی برق و دکل های مخابراتی، 
مدارات  تعداد  با  کیلوولت   ۴۰۰ تا   ۶۳ ولتاژ  سطوح  در  بتنی  ایستای  خود  پایه  تک  برج های  ساخت  و  طراحی 
مختلف به صورت کمپکت، مهندسی و اجرای عملیات احداث در زمینه پست های فشار قوی و احداث و بازسازی 

نیروگاه ها را در کارنامه دارد.

كرمانشاه – زینب حياتي: مدیر کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان کرمانشاه گفت: از ابتدای سالجاری تا 
کنون بیش از ۱ میلیون تن کالا توسط ناوگان حمل و نقل 

جاده ای استان کرمانشاه جابجا شده است.
ناوگان  تناژ جابجایی کالا توسط  فریبرز کرمی گفت: 
 ۱ سالجاری  ماهه  دو  طی  استان  ای  جاده  نقل  و  حمل 
سال  مشابه  مدت  به  نسبت  است  تن  هزار   ۴۶۴ میلیون 

گذشته ۸ درصد افزایش یافته است.
و  هزار   ۷۵ جاری  سال  ابتدای  از  داشت:  اظهار  وی 
۸۰۰ فقره حواله و ۸۸ هزار بارنامه صادر شده است و صدور 
بارنامه الکترونیکی بمنظور امنیت جابجایی حمل و نقل کالا، بهبود استانداردهای حمل بار، افزایش ایمنی و کاهش 
تلفات جاده ای، برقراری عدالت توزیع بار در ایجاد سامانه بارنامه برخط و یا همان الکترونیکی شدن صدور بارنامه به 

عنوان یک تحول در حوزه حمل و نقل جاده ای در حال انجام است.
وی اظهار داشت: از ابتدای سال جاری ۷۵ هزار و ۸۰۰ فقره حواله و ۸۸ هزار بارنامه صادر شده است و صدور 
بارنامه الکترونیکی بمنظور امنیت جابجایی حمل و نقل کالا، بهبود استانداردهای حمل بار، افزایش ایمنی و کاهش 
تلفات جاده ای، برقراری عدالت توزیع بار در ایجاد سامانه بارنامه برخط و یا همان الکترونیکی شدن صدور بارنامه به 

عنوان یک تحول در حوزه حمل و نقل جاده ای در حال انجام است.
مدیر کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه تصریح کرد: بیشترین حمل کالا با تناژ بیش از ۹۰۸ 

هزار تن مربوط به شهرستان کرمانشاه و سیمان با تناژ ۳۳۴ هزار و ۸۹۸ تن بیشترین کالای جابجا شده است.
کرمی گفت: سیمان)کیسه ای و فله ای(، کلینگر، اوره، پلی اتیلن،  ذرت دامی، سنگ سنگبری، گازوئیل، مازوت و 
هیدروکربن ده کالای عمده حمل شده در سطح استان کرمانشاه بوده است.وی عنوان کرد: در استان کرمانشاه ۱۹هزار 

و ۸۹۰ راننده کامیون حمل و نقل کالا و ۵۹۷ راننده ناوگان وانت باری در حوزه حمل و نقل کالا فعالیت دارند.
کرمي در پایان افزود: تعداد کل ناوگان کامیون حمل و نقل کالای برون شهری ۱۳ هزار و ۳۱۰ خودرو و تعداد 

ناوگان وانت باری فعال در سطح استان را ۲۰هزار و ۶۸۵ خودرو است.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای آذربایجان: توسعه 
خطوط انتقال و فوق توزیع از برنامه های امسال است

جابجایي بیش از ۱ میلیون تن کالا توسط ناوگان 
حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه از ابتدای سال

آذربایجان شرقی - مجيد مسلمی: نماینده ولی فقیه در آذربایجان 
شرقی و امام جمعه تبریز گفت: هیچ کشوری بدون اطمینان از داشتن آب 

نمی تواند به ثبات اقتصادی، اجتماعی و سیاسی برسد.
حجت الاسلام والمسلمین سیدمحمد علی آل هاشم در خطبه های نماز 
جمعه تبریز اظهار کرد: آب یکی از اساسی ترین و مهم ترین عناصر زیست بوده 
و برخورداری از آب سالم برای نیازهای انسانی از عوامل اساسی و به منزله 

عامل تمدن ساز شناخته می شود. 
وی افزود: گنجاندن مباحث مصرف بهینه در منابع آموزشی، آموزش و 
ایجاد آگاهی عمومی و اجتماعی، آموزش اصول مصرف بهینه، توجه به مبانی 

دینی و رسانه های جمعی در تغییر الگوی مصرف بسیار تاثیرگذار است. 
اتخاذ دیپلماسی غذایی  و  بیان اهمیت وجود استقلال  با  وی همچنین 
گفت: در دنیا اولین فرمانده مربوط به فرماندهی نظامیان و دومین فرماندهی، 

کنترل غذایی است.
کشاورزی  مسئله  در  کرد:  اضافه  هاشم  آل  والمسلمین  الاسلام  حجت 

نقش آمار و اطلاعات خیلی مهم است و موضوع اطلاعات و داده ها یکی از 
و  غذایی  اساس خودکفایی  این  بر  است،  در حوزه کشاورزی  ما  های  ضعف 

کاهش وابستگی بسیار راهبردی است. 

کمبود سرمایه گذاری در حوزه کشاورزی
نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی با اشاره به کمبود سرمایه گذاری در 
حوزه کشاورزی در کشور افزود: ۷۰۰ میلیارد دلار در طول سال های گذشته 
در صنعت در کشور ارز هزینه شده است اما بیشترین سرمایه گذاری در حوزه 

کشاورزی تنها چهار درصد بوده است.
بیابان  روز  به  اشاره  با  همچنین  هاشم  آل  والمسلمین  الاسلام  حجت 
زدایی، گفت: ایران کشوری با ۱۶۴ میلیون هکتار مساحت است که محدوده 

بیابان ۳۲میلیون هکتار از مساحت کل آن محسوب می شود. 
وی ادامه داد: بر اساس گزارش ها، هر سال حدود ۱۰۰ هزار هکتار به 
بیابان های کشور افزوده می شود که در این ارتباط می توان با ایجاد گلخانه و 

تغییر الگوی مصرف آب، جلوی بیابان زایی را گرفت.
حجت الاسلام آل هاشم خاطرنشان کرد: اگر با این روند نسبت به تغییر 
کاربری اراضی کشاورزی پیش برویم در سال های آینده زمینی برای کشاورزی 

نخواهیم داشت.

آذربایجان شرقی - مجيد مسلمی: مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان 
تبصره  ارایه  تعدیل ضرایب جهت  از جمله  مالیاتی  شرقی گفت : مشوق های 

۱۰۰ مودیان در سامانه سازمان امور مالیاتی قرار گرفت.
اصناف  و  اتحادیه ها  روسای  با حضور  که  جلسه ای  در  اورج زاده  عیسی 
شهرستان مراغه برگزار شد، اظهار داشت: در شهرستان مراغه در مقایسه با 
سال قبل تاکنون ۶۱ درصد مودیان حدود ۶ هزار و ۱۳۰ نفر نسبت به تکمیل 

تبصره ماده ۱۰۰ یا ارایه اظهارنامه عادی اقدام کرده اند.
از  حمایت  منظور  به  ساله  همه  مالیاتی  امور  سازمان  کرد:  اعلام  وی 
برخی صاحبان مشاغل و کسب و کارهای کوچک، تبصره ماده ۱۰۰ را ابلاغ 
می کند و امسال تغییرات صورت گرفته در نحوه دریافت مالیات در راستای 

هوشمندسازی و دریافت مالیات بر اساس اطلاعات مستند می باشد.
وی اضافه کرد: در این راستا ضرایب فعالیت اصلاح شده و تعدیلات لازم 
و مشوق های دیگر از جمله عدم نگهداری اسناد و مدارک برای مودیانی که از 

تبصره ماده ۱۰۰ استفاده می کنند، برقرار شده است.

کارتخوان  دستگاه  که  بود  سالی  اولین  امسال  اینکه  به  اشاره  با  وی 
مبنای فروش قلمداد می شود، افزود: نحوه محاسبه مالیات از طریق دستگاه 
و  نمی شود  اعمال  فروش  بر  مالیات  آن  در  که  است  گونه ای  به  کارتخوان ها 
صرفا برای سود خالص پس از کسر معافیت های قانونی مالیات در نظر گرفته 

می شود.
وی ادامه داد: میزان مالیات ۸۵ درصد مودیانی که پیش بینی می شود 
از تبصره ماده ۱۰۰ استفاده کنند در شهرستان مراغه زیر ۵ میلیون تومان و 

مابقی بالای ۵ میلیون تومان است.
مالیاتی هدف  در طرح جدید  کرد:  تاکید  استان  مالیاتی  امور  مدیرکل 
شناسایی و برخورد با کسانی است که فرار مالیاتی می کنند و در مقابل مودی 
که دارای پرونده مالیاتی است نظر سازمان و اداره کل امور مالیاتی تعامل و 

ارایه خدمات می باشد.
اورج زاده خاطرنشان کرد: در صورت که مودیان اسناد و مدارکی که به 
ارائه  مالیاتی  امور  به  را  استفاده کرده اند  کارتخوان  از دستگاه  فروش  از  غیر 

کنند، رسیدگی و تعدیلات لازم انجام خواهد گرفت.
وی اشاره کرد: بستانکاری تراکنش های بانکی از سامانه برداشته شده و 
در سیستم تبصره ۱۰۰ تراکنش های بانکی ملاک تعیین مالیات قرار نگرفته 

است.
معاون استاندار آذربایجان شرقی و فرماندار ویژه شهرستان مراغه نیز در 
این جلسه گفت: در این شهرستان هفت درصد مالیات از اصناف و بازاریان 

تامین می شود.
داود اسدیان افزود: هدف از تشکیل این جلسه رفع ابهامات از چگونگی 
اتحادیه ها  روسای  میان  این  در  که  است  مالیاتی  قانون  صد  تبصره  اجرای 

مسائل  و مشکلات خود را می توانند بیان کنند.
وی تاکید کرد: دولت مردمی سیزدهم نه در شعار بلکه در عمل در مسیر 

خدمت رسانی است و انتظار داریم همه در راستای اعتمادسازی که مورد تاکید 
مقام  معظم رهبری است قدم بردارند.

وی اعلام کرد: هدف دولت کاهش فشارهای اقتصادی و کمک به بهبود 
وضعیت معیشتی مردم است.

نماینده مردم مراغه و عجب شیر در مجلس شورای اسلامی نیز در این 
جلسه گفت: اعتقاد دارم اصل بر اعتماد به اصناف و اظهار آنان باید باشد.

از  جلوگیری  راستای  در  مالیاتی  امور  اصلاح  کرد:  تاکید  علیزاده  علی 
فشارهای مالیاتی، مشکلات زدوبند و مقابله با ممیز سالاری است.

وی اعلام کرد: این اصلاحات در راستای کمک به اصناف و شفاف سازی 
و وحدت رویه اجرا شده است.

وی اضافه کرد: مشکل این طرح این است که سازمان امور مالیاتی قبل از 
اطلاع رسانی و توجیه اصناف اقدام به اجرای طرح کرده است.

مالیاتی  مشکلات  بررسی  برای  استانداری  هر  در  کرد:  اظهار  وی 
در شهرستان ها هم  امیدواریم  این ستاد  و  تشکیل شده  مودیان  و  اصناف 

راه اندازی شود.
رئیس اتاق اصناف مراغه نیز در این جلسه بیان کرد: اصناف از مالیات 

فراری نیستند و ۹۸ درصد اصناف شهرستان مالیات پرداخت کرده اند.
سعید معصومی گفت: در در سال گذشته با همه گیری کرونا اصناف باز 
از  آن ها  از  توجهی  قابل  اما حمایت  کردند  پرداخت  را  مالیات های خود  هم 

سوی دستگاه های متولی نشد.
کارتخوان  دستگاه های  لحاظ  و  مالیات  جدید  طرح  در  داد:  ادامه  وی 
امسال  ماه  خرداد   ۱۵ اصناف  و  نشد  انجام  اطلاع رسانی  هیچ گونه  متاسفانه 

متوجه این موضوع شوند.
وی اشاره کرد: نیازمند عدالت مالیاتی هستیم و انتظار داریم مسئولان 

کشوری جوابگوی اصناف باشند.

به  ایده لو  خیابان  انرژی  تونل  مسلمی:  مجيد   - شرقی  آذربایجان 
عنوان یکی از پروژه های مهم شهر تبریز به شمار می رود که آخرین وضعیت 
در  تبریز  قرار خدمت شهرداری  پنجمین  با  آن همزمان  اجرایی شدن  روند 

منطقه ۱ مورد بازدید و بررسی قرار گرفت.
تامین انرژی پایدار برق که امروزه از آن به عنوان یکی از ضروری ترین 
نیازهای کلانشهرها یاد می شود، از چنان اهمیتی برخوردار است که می توان 
برای مصارف خانگی  برق  انرژی  تامین  از  را در موارد متعدد  آثار مثبت آن 

گرفته تا تامین برق صنایع و کارخانه ها جستجو کرد.
تونل برق خیابان ایده لو، اولین تونل برقی آذربایجان شرقی است که طول 
آن چهار کیلومتر و قطر آن سه و نیم متر است و با بهره برداری از این طرح 

برق تبریز به شکلی ایمن تامین خواهد شد.
به طول  باعث  بلاتکلیفی ها  برخی  اما  آغاز شده   ۹۶ سال  از  پروژه  این 
نارضایتی  و  منطقه  در  ترافیک  ایجاد  موضوع،  همین  و  شده  آن  انجامیدن 

شهروندان را در پی داشته است.
برای  ترانشه  ایجاد  پروژه،  این  روی  پیش  مشکل  دومین  همچنین 

پایدارسازی مسیر است که باید در کوتاه ترین زمان انجام شود.
احداث ترانشه های پایدارسازی برای رفع خطر / دسترسی برای شهروندان 

تسهیل یابد
بازدیدهای  قالب  انرژی که در  تونل  از  بازدید  تبریز در حاشیه  شهردار 
هفتگی قرار خدمت انجام یافت، اظهار کرد: این مسیر یکی از مسیرهای مهم 
و پرتردد منطقه است که متاسفانه با طولانی شدن روند اجرای تونل، شاهد 
افزایش ترافیک هستیم و اتمام هرچه سریع تر این پروژه به یکی از مطالبات 

شهروندان تبدیل شده است.
وی ادامه داد: اخطار به پیمانکار، جمع آوری گمانه ها به جز دو گمانه و 
بازدید میدانی با کارشناسان متبحر و کاربلد از جمله ملزومات تداوم این پروژه 

است که باید در سریع ترین زمان انجام شود.
وی با بیان اینکه مسیر اجرای این تونل ۲۵۰ متر است و اتمام آن نیازمند 
زمان زیادی نیست، گفت: با جمع آوری گمانه های اضافی و نگهداری تنها دو 

گمانه می توان برای عبور شهروندان مسیر تردد ایجاد کرد.
بلند  به شیب  اشاره  با  از سخنان خود  دیگری  در بخش  تبریز  شهردار 
این نقطه، تصریح کرد: با توجه به اختلاف ارتفاع موجود، احداث ترانشه های 

پایدارسازی ضروری است
۳۱ شهریور، آخرین مهلت برای پیمانکار پروژه

در ادامه این بازدید شهردار منطقه ۱ تبریز نیز اظهار کرد: احداث این 
تونل از سال ۹۶ شروع شده است که ۳۸۵۰ متر طول دارد و تنها ۲۵۰ متر 

آن باقی مانده است.
وی با اشاره به الزام پیمانکار پروژه برای اتمام آن تا پایان شهریور، گفت: 
این پروژه معضل ترافیکی ایجاد کرده و موجب نارضایتی مردم شده است و 
از  برای جلوگیری  را  پایدارسازی مسیر  و  ترانشه  ایجاد  آن درصدد  کنار  در 

رانش زمین هستیم.
او خاطرنشان کرد: این پروژه از سال ۹۶ آغاز شده و پیش بینی ما عدم 
اتمام آن تا پایان موعد قرارداد است. انتظار می رود پیمانکار مشکلات خود را 

حل کند چراکه از ۳۱ شهریور به بعد مجوزی صادر نخواهد شد.
برپایی جلسات متعدد برای تسریع در اجرای پروژه تونل انرژی

در این بین معاون هماهنگی امور عمرانی فرماندار تبریز نیز در خصوص 
پروژه تونل انرژی، تصریح کرد: عبور لوله فاضلاب، ترکیب خاک و سطح بالای 

آب، این پروژه را با مشکلاتی مواجه کرده است.
از مسیر که در منطقه ۱۰  و بخشی  فاضلاب  و  اداره آب  با  افزود:  وی 
واقع شده است، جلساتی برگزار کرده ایم و مقرر شده اقداماتی در این راستا 

صورت بگیرد.
وجود  فاصلاب  نشتی  آنجا  که  است  این  اصلی  مشکل  داد:  ادامه  او 
پرداخت  آن  هزینه  و  منعقد  تفاهم نامه ای  نیز  خصوص  این  در  که  دارد 

شده است.
معاون هماهنگی امور عمرانی فرماندار تبریز یادآور شد: جلسات هماهنگی 

برای برطرف کردن مشکلات پیش روی این پروژه را برگزار خواهیم کرد.

امام جمعه تبریز: بدون آب نمی توان به ثبات اقتصادی و سیاسی رسید

مدیرکل امور مالیاتی آذربایجان شرقی:

مشوق های مالیاتی در سامانه امور مالیاتی قرار گرفت

تونل انرژی ایده لو، پروژه ای برای تامین ایمن برق تبریز
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ایمن سازی 
هفت نقطه 
حادثه خیز در 
شرق تهران

معابر و شریان های بزرگراهی منطقه ۱۴ به منظور کاهش 
نقاط حادثه خیز و تصادفات، ایمن می شود.

به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۱۴، سرپرست 
در حوزه  اینکه  بیان  با  منطقه  ترافیک  و  نقل  و  معاونت حمل 
ترافیک ارتقای ایمنی معابر امری ضروری است، گفت: برای این 
منظور و با حضور سرپرست اداره کل مهندسی و ایمنی ترافیک 

شهرداری تهران نقاط حادثه خیز معابر منطقه شناسایی شد.
و  نوع  آمار  به  توجه  با  این طرح  افزود:  محمد ملاصالحی 
تعداد ثبت تصادفات در ۷ نقطه بزرگراهی منطقه چون بسیج، 

شاه  حقی،  ده  خیابان  هجرت،  بلوار  خاوران،  محلاتی،  شهید 
آبادی و میدان ۱۳ آبان در اولویت رفع خطر و ایمن سازی معابر 

اجرایی می شود.
بسیج،  برگردان  دور  سازی  ایمن  به  اشاره  با  ملاصالحی 
پارک  خروج  و  ورودی  ایمنی  تامین  جهت  پهلوگاه  ایجاد 
کانالیزه کردن خودروهای عبوری  بزرگراه،  این  اضطراری در 
اصلاح  و  پیاده  عابر  کانال  سازی  مناسب  و  سازی  ایمن   ،
هندسی در محورهای ابوذر، ده حقی، الله اکبر و… به عنوان 
تقاطع  بلوارهجرت،  سازی  ایمن  گفت:  شده  انجام  کارهای 

ابوذر، ده حقی و اصلاح  آبادی ، گلشناس،  خیابان های شاه 
هندسی در ۳ نقطه در ادامه ایمن سازی معابر و شریان های 

عبوری انجام خواهد شد.
سرپرست معاونت حمل و نقل و ترافیک منطقه در پایان از 
نصب ایمن سازی مسیرهای ورودی و خروجی، اصلاح هندسی 
عابران  امنیت  افزایش  راستای  در  خیز  حادثه  نقاط  بررسی  و 
خبرداد و خاطرنشان کرد: در اینخصوص نسبت به ایمنی معابر 
شریانی و نقاطی که احتمال بروز حادثه در آنها وجود دارد احصا 

شده و اقدام به رفع خطر می شود.


